
Rondvraag
Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën d.d. 19 mei 2022

Inleiding:

Rondvraag met betrekking tot woningbouw senioren in Volkel

Naar aanleiding van een artikel in het Brabants Dagblad van dinsdag 17 mei jl. 
(Volkel is een stuk beter af bij gemeente Boekel), waarin een inwoner van Volkel zijn 
zorgen uitspreekt over de ontwikkeling van woningbouw voor senioren, heeft 
het CDA Maashorst de volgende vragen. 

Vragen:
1. Herkent het college zich in de kritische opmerkingen met betrekking tot de 
bouw van seniorenwoningen in Volkel?
2. Is het juist dat de bouw van seniorenwoningen vertraging oploopt en zo ja, 
wat is het college voornemens hier aan te doen?
3. Kan de wethouder een procesupdate geven met betrekking tot de 
woningbouw voor senioren in Volkel in het algemeen en bij het dierenparkje in het 
bijzonder?

Ondertekening:

Datum en tijdstip indiening : 17-5-2022

Fractie : CDA

Naam indiener : Bern Derks 


